

St. Francis Xavier's College
Application Guidelines for Form One Stand-by Vacancy 2024/2025
聖芳濟書院 2024/2025年度「中一候補學額」申請須知

1. The Application Form for F.1 Stand-by Vacancy 2024/2025 will be distributed from 8:45 a.m. on 9 July to 4:30 p.m. on 10 July, 2024. F.1 stand-by vacancies are limited, and the application form will only be issued if **one of the following conditions** is met:
本校將於2024年7月9日上午8時45分至7月10日下午4時30分派發「2024/2025年度『中一候補學額』申請表」。由於中一候補學額極為有限，須符合以下**其中一項**條件方可獲發申請表格：
 - (i) Students had applied for the discretionary place of our school.
曾申請本校「中一自行分配學位」；
 - (ii) Students had chosen our school in Part A in the “Secondary One Choice of Schools Form”.
曾於統一派位表「甲部」選擇本校；
 - (iii) Students had chosen our school as one of the top three choices in Part B in the “Secondary One Choice of Schools Form”.
曾於統一派位表「乙部」選擇本校為首三志願。
2. Please complete the Application Form in either Chinese or English and return it to the school office by hand before **5:00 p.m., 10 July, 2024**.
申請人可以中文或英文填寫表格，請於**2024年7月10日下午5時正前**親自交回本校校務處。
3. When returning the Application Form, please provide the following **photocopies**:
交回表格時，請附上以下文件之**影印本**：
 - (i) The student's Secondary School Allocation Slip
該生之中學派位證
 - (ii) Secondary One Choice of Schools Form (Parent's Copy)
《中一派位選擇學校表格》(家長存根副本)
 - (iii) Baptism certificate (if the student is a Catholic)
該生之領洗紙(天主教徒適用)
 - (iv) **All** examination reports of the student in P.5 & P.6
該生於小五至小六級**所有**考試成績表
 - (v) 10 most outstanding awards, certificates or qualifications obtained by the student in his P.4 to P.6 extracurricular activities, e.g. music, art, sports, speaking, academics, services (in order of significance)
該生於小四至小六年級參與音樂、藝術、運動、朗誦演說、學術、服務等課外活動，所獲的十項最突出獎項、證書或資歷(請按其重要性排列)
 - (vi) The letter to parents about the F.1 interview on 16 Mar, 2024 issued by our school*
本校發出有關 16/03/2024 中一入學面試的通知書*
 - (vii) The Application Form for S1 Discretionary Place (Parent's Copy)*
《中一自行學位分配申請表》(家長存根)*
(*Items (vi) & (vii) are only applicable to students who had applied for the discretionary place of our school.)
(*第(vi)及(vii)項只適用於曾申請本校「中一自行分配學位」者。)
4. For the benefit of the student, all stand-by vacancy applicants are **advised to register with the secondary schools centrally allocated** first. They may be required by the school to take part in the Pre-Secondary 1 Hong Kong Attainment Test on 16 July.
If a vacancy arises, we shall notify eligible candidates by phone for an admission interview as soon as possible.
為學生利益起見，申請人**務請先前往於「中學學位分配」所獲派之中學註冊**，並按照該校指示，參加7月16日舉行之「中一入學前學科測驗」。
如有學額空缺，本校會盡快致電合適的申請人到校參與面試。